

Ready Set Grow

SPRING VIRTUAL EVENT
MAY 28 • 2021
Helping you connect
with your future



Panelists

This panel conversation will reflect on different aspects of nursing education to highlight the strengths and resilience that student nurses possess. Conversations will revolve around the excitement of starting nursing school, the strengths and strategies that nursing students use to sustain their education and the unimaginable strengths and gains they can use to continue in their professional nursing journey.



Candice Waddell-Henowitch is a proud Registered Psychiatric Nurse and an Associate Professor in the Department of Psychiatric Nursing at Brandon University. Her research includes improving health care practice and systems through the lens of feminist, anti-racist, anti-homophobic and decolonizing approaches; and understanding the perspectives of individuals living with histories of mental illness and trauma.



Carmen Hust is a full-time nursing professor at Algonquin College. She obtained her BScN at Université de Montréal, her MScN at Villanova University in Pennsylvania and PhD from the University of Ottawa. Carmen teaches to her passion Mental Health and wellbeing and sits on the board of the Federation of Canadian Mental Health Nurses. Her research focus is the lived experience of nursing students with mental health concerns.



Christine Genest is an associate professor at the Faculty of Nursing of l'Université de Montréal. She has a PhD in nursing and her expertise is mostly in mental health, suicide postvention, family resiliency and posttraumatic growth. Her research expertise is in grounded theory and qualitative research. She is a research member of the Quebec Network on Nursing Intervention research and the International Association for the Promotion and Dissemination of Research on Resilience.



Nicole McClaren is a 4th year nursing student in the Algonquin Stream at the University of Ottawa. She has recently finished her consolidation placement at The Ottawa Hospital- General Campus in general internal medicine. Upon graduation in June, Nicole will be returning home to work with the Nursing Resource Team (NRT) at Halton Healthcare.

For more information and to register, visit: www.cfmhn.ca

REGISTER NOW!



Panélistes

Cette conversation en panel portera sur différents aspects de la formation en soins infirmiers afin de mettre en évidence les forces et la résilience que possèdent les étudiants en soins infirmiers. Les conversations tourneront autour de l'excitation de commencer l'école d'infirmières, des forces et des stratégies que les étudiantes en soins infirmiers utilisent pour soutenir leur éducation et des forces et gains inimaginables qu'elles peuvent utiliser pour poursuivre leur parcours professionnel d'infirmières.



Candice Waddell-Henowitch est une fière infirmière psychiatrique autorisée et professeure agrégée au département des soins infirmiers psychiatriques de l'Université de Brandon. Ses recherches portent sur l'amélioration des pratiques et des systèmes de soins de santé par le biais d'approches féministes, antiracistes, antihomophobes et décolonisatrices, ainsi que sur la compréhension des perspectives des personnes ayant des antécédents de maladie mentale et de traumatismes.



Carmen Hust est professeur à temps plein en sciences infirmières au Collège Algonquin. Elle a obtenu son BScN à l'Université de Montréal, son MScN à l'Université Villanova en Pennsylvanie et son doctorat à l'Université d'Ottawa. Carmen enseigne à sa passion la santé mentale et le bien-être et siège au conseil d'administration de la Fédération canadienne des infirmières et infirmiers en santé mentale. Ses recherches portent sur l'expérience vécue des étudiantes infirmières ayant des problèmes de santé mentale.



Christine Genest est professeure agrégée à la Faculté des sciences infirmières de l'Université de Montréal. Elle détient un doctorat en sciences infirmières et son expertise porte principalement sur la santé mentale, la postvention du suicide, la résilience familiale et la croissance post-traumatique. Elle siège sur le conseil d'administration de l'Association québécoise des infirmières et infirmiers en santé mentale et le Fédération canadienne des infirmières et infirmiers en santé mentale.



Nicole McClaren est une étudiante en sciences infirmières de 4e année du volet algonquin de l'Université d'Ottawa. Elle a récemment terminé son stage de consolidation en médecine interne générale à l'Hôpital d'Ottawa - Campus Général. Après avoir obtenu son diplôme en juin, Nicole retournera chez elle pour travailler avec l'équipe de ressources infirmières (ERN) au Halton Healthcare.

For more information and to register, visit: www.cfmhn.ca

REGISTER NOW!



Twitter



Website



Facebook



Email

[unsubscribe from this list](#)
[update subscription preferences](#)